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Geachte leden van het gemeenteraad,  

 
Op 10 oktober 2013 informeerde ik u over ons verkennend onderzoek naar de 
renovatie Oostlijn. In dit kader hebben we inmiddels verschillende 
documenten bestudeerd en gesproken met medewerkers van de Dienst Metro, 
de Dienst Infrastructuur Verkeer en Vervoer, de Omgevingsdienst 
Noordzeekanaalgebied en de Stadsregio Amsterdam.  

 
Door middel van deze brief wil ik u informeren over de afronding van de 
verkenning. Op basis van de verkenning zijn we tot de conclusie gekomen dat 
een groter onderzoek naar de oorzaken van de overschrijding in termen van 
tijd en geld bij de renovatie Oostlijn zinvol en nuttig is. We willen dit 
onderzoek pas starten na mei 2014 vanwege de volgende redenen:  
 Een belangrijke mijlpaal in het project is de gebruiksmelding van de 

metrotunnel en ondergrondse stations in mei 2014. Het is niet haalbaar om 
ruim voor die tijd met een onderzoeksrapport te komen dat nog kan 
worden gebruikt ten behoeve van die gebruiksmelding. Eerder starten is 
dus niet nuttig. 

 Voor evaluatieve doeleinden is het naar onze mening ook zinniger om na 
de realisatie van deze belangrijke mijlpaal een onderzoek te verrichten dan 
daarvoor. 

 In verband met de gebruiksmelding van de Oostlijn-tunnel in mei 2014 
moeten nog veel werkzaamheden worden verricht. We vinden het daarom 
ook niet verstandig om de projectorganisatie van de Dienst Metro in de 
tussentijd te veel te belasten met een rekenkameronderzoek naar de 
renovatie Oostlijn.  

Over de precieze invulling van het onderzoek zal u in juni 2014 via een 
onderzoeksopzet apart worden geïnformeerd. 

 
Bij onze verkenning hebben we gekeken naar de budgetoverschrijding bij de 
renovatie Oostlijn. Op 3 april 2013 is over dit onderwerp een motie van de 
raadsleden van Drooge en Molenaar door de voltallige raad aangenomen 
(Gemeenteblad, afdeling1, nummer 100, 2013), waarin er zekere zorg werd 
uitgesproken over de consequenties daarvan voor het Meerjaren  
 



 

 
vervangingsprogramma voor de metro-infrastructuur (MVP Metro). Op basis van 
onze eerste bevindingen en het belang dat de raad hecht aan dit onderwerp 
vinden we het zinvol om naar dit onderwerp de komende weken nog nader 
onderzoek te doen. De bevindingen zullen we daarna voorleggen aan de 
Dienst Metro en de Stadsregio Amsterdam. De uitkomsten van het onderzoek 
zullen we via een rekenkamerbrief op 6 februari 2014 aanbieden aan de 
gemeenteraad. Vanzelfsprekend wordt volgens de normale procedure het 
college om een bestuurlijke reactie gevraagd en deze wordt voorzien van een 
nawoord opgenomen in een bijlage bij de rekenkamerbrief. 

 
Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. Als u nog vragen heeft 
neemt u dan gerust contact op.  

 
  
 Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 dr. J.A. de Ridder  
 directeur Rekenkamer Metropool Amsterdam 


